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Nacka Kommun 

Fritidsnämnden 

2023-08-31 

TJÄNSTESKRIVELSE 

Dnr:FRN-2022-00076  

Politikerinitiativ -  Lägg inlinesgolv i Björknäs ishall  
Inkom den 6 april 2022 av Gunilla Grudevall Steen, (Liberalerna) 

Förslag till beslut 
Fritidsnämnden avslår politikerinitiativet om att lägga inlinesgolv i Björknäs ishall.  

Sammanfattning av ärendet 
Gunilla Grudevall Steen har inkommit med ett politikerinitiativ om att lägga inlinesgolv i 

Björknäs ishall.  

Enheten har undersökt flera möjliga vägar framåt men anser till följd av kostnad och 

bristande intresse från föreningslivet att initiativet bör avslås.  

Förslagen i politikerinitiativet 
Våra ishallar står outnyttjade under ett par månader varje sommar. Varför inte erbjuda 

möjligheten till inlinesåkning under några sommarmånader? 

 

Mitt förslag är: 

-Att lägga ett vitt inlinesgolv i Björknäs ishall. 

 

Golvet kan även användas som gymnastikgolv, till rullskridskodiskon, allmänhetens 

inlinesåkning och för roller-derby, som är en snabbt växande idrott främst tjejer utövar. 

Enhetens utredning och bedömning 
Enheten ansåg att förslaget i initiativet var bra och har gjort en del efterforskningar under 

det senaste året. Nedan följer en kort redogörelse och enhetens förslag till beslut:  

Det första enheten undersökte var ett golv som kan ligga kvar under isen även vintertid. 

Detta golv skulle kosta cirka 600 000 kronor i inköp.  

Till följd av att betongplattan i Björknäs ishall är trasig behöver isfärg användas årligen 

och med detta inlinesgolv skulle en besparing avseende isfärg och arbete kunna göras.  

För att säkerställa att energikostnaderna inte skulle stiga avsevärt med ett plastgolv under 

isen har enheten tagit hjälp av idrottdriftens energiexpert samt besökt Ruddalens isbana i 
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Göteborg där ett motsvarande golv ligger. Energiexpertens analys visade att 

energikostnaderna skulle stiga med nästan 100 procent till följd av att plast inte leder kyla 

särskilt väl. Detta förslag anses därav inte ekonomiskt försvarbart.  

Enheten har även stämt av intresset med kommunens ishockey- och 

konståkningsföreningar och endast en ishockeyförening (Boo Hockey) visade intresse.  

Enheten föreslår att nämnden avslår initiativet.  

Ekonomiska konsekvenser 
Förslag till beslut innebär inga ekonomiska konsekvenser.  

Konsekvenser för barn 
Förslag till beslut innebär inga konsekvenser för barn.  

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse daterad den 31 augusti 2023 

Bilaga Politikerinitiativ, Lägg inlinesgolv i Björknäs. Gunilla Grudevall Steen 

(Liberalerna) 

 

Anders Mebius 

Kultur- och fritidsdirektör 

Stadsledningskontoret 

Henrik Ivarsson 

Utvecklingsledare 

Kultur- och fritidsenheten 
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